

Tilstede: Stine, Flemming, Rolf, Mikkel, Andreas, Rune, Inge

Fraværende: Christian, Jette

1. Valg af referent
Rune
2. Godkendelse af referat fra sidste møde
Ingen bemærkninger.
3. Siden sidst
Inge; Regnskabet for Bornholm er afsluttet.
Rolf: Har meddelt at han af personmæssige årsager ikke genopstiller som Østkredsens kortkonsulent.
4. Status for Find vej projekter (Inge)
Hjemmesiden er opdateret, der skal logges ind. Hvis vi mangler materiale skal det købes via DOF. Det opfordres til at kortene opdateres hvert 5. år. Hvis der ikke er overskud til at vedligeholde find-vej projekterne bør de nedlægges. Evt. etableres en vedligeholdelsesgruppe. Inge finder en lille gruppe, der går vores projekter igennem, og finder ud af hvad der skal laves. Flemming vil gerne hjælpe med det praktiske, og Rolf og Ernst vil gerne hjælpe med korttegningen.
5. Status Vinterlang (Mikkel)
Der er lavet indbydelse og tilmelding på O-service. Mikkel laver et overslag på udgifterne.
6. Juleafslutning (Flemming)
Møde i udvalget på onsdag 13. nov. Rolf booker 6. etage til arrangementet 17. dec.
Andreas er banelægger.
7. Indkøb af knæstrømper (Rolf) Se separat mail!
Vi sætter projektet i gang; bestyrelsen fik langt om længe besluttet sig for et design. Rolf får Trimtex til at lave et udkast efter vores ønsker.
8. Aktivitetskalender (Rolf) Vedhæftet.
Aktivitetskalender gennemgået. Drøftet muligt socialt arrangement. Festudvalget drøfter det på mødet på onsdag. Evt. 15 eller 22 april. Evt. nye arrangementer meldes til Rolf så skemaet kan opdateres.
9. Opgavefordeling (Rolf) Vedhæftet.
Opgavefordelingsskema gennemgået. Drøftet ændring af kørselsordningen så der kun laves kørselsplan ved mere end 10 deltagere fra AMOK.
10. Næste møde 13. januar 2025.
11. Eventuelt
Stine orienterede om Klubudvalgsmøde i DOF,
Forslag om et "dummy" stævne hvor nye folk kan prøve funktionsposter. Stine vil gerne være tovholder på det. F.eks. lige efter sommerferien.